
Mijne Heren,

Om de drie provincies in elkaar over te laten gaan tot een super provincie likt mij een zeer 
Slecht idee. U vraag zich af Waarom ?

De communicatie en ook de afstand tussen de overheid en de burgers is al veel te groot, en 
wordt op deze mannier alleen maar groter. ( ik spreek uit eigen ervaring )

Omdat na de fusie de afstand inderdaad te groot blijkt, moet er weer een bestuurs- laag 
tussen. (dit is gebleken in het verleden) Dit werkt kosten verhogend

Ook zijn er na de fusie te veel ambtenaren (ontslagen etc. met behoud van salaris) weer 
kosten verhogend.

Op deze mannier wordt het voordeel volgens de minister,( 70 miljoen ) een nadeel van 500 
miljoen. Dit is uitgerekend volgens div. bureaus.

Er is gebleken uit het verleden dat het niet werkt, voorbeelden genoeg : de zorg,     div 
ziekenhuizen. Kijk maar naar de div. stads delen ook div gemeentes. De V.P.R.O. omroep 
heeft er verschillende uitzendingen aan gewijd. Hieruit blijkt dat er te veel managers bij div. 
overheid instanties zijn.

Dus mijne heren en de minister in het bijzonder zie er van af. Ik zou zeggen steek u tijd in 
iets nuttigs in plaats van dat u alleen maar een log lichaam maakt van de overheid.      

                                                               

 

                                       


